
TÁJÉKOZTATÓ
a 2010. április 29.-i képviselő-testületi ülésen elhangzott

interpellációkra tett intézkedésekről

Tóth  Gábor  képviselő-testületi  tag kéri,  hogy  a  Vida  utca  folyamatosan  legyen  takarítva  a 
madárürüléktől.
A Városgondnokság 1 alkalmazottja folyamatosan takarítja a területet. Továbbá, tárgyalást folytatunk 
további galamb befogási lehetőségről is, remélhetően, a nyár folyamán a bevezetendő intézkedések 
eredményre vezetnek.

Faragó Gábor,  a Pénzügyi  Bizottság elnöke  kéri,  hogy a Bercsényi  utcában a  leszórt  zúzalékot 
tömörítsék is meg.
Kivitelezővel újból felvettük a kapcsolatot, és műszaki ellenőrrel felvett jegyzőkönyv alapján kivitelező 
köteles a zúzalék folyamatos utántöltésére, tömörítésére.

Dr. Fehér Tamás képviselő-testületi tag kéri, hogy a Mátyás K. utcai vasúti átjáró ideiglenes javítása 
történjen meg.
Május  6-án  megtörtént  a  kapcsolatfelvétel  a  GySEV illetékes  képviselőjével.  A  május  17.-i  héten  
megtörtént az átjáró ideiglenes javítása, emellett a Nádaljai átjáró is javításra kerül.

Czitkovics  Gyula  alpolgármester kéri,  hogy  a  megszaporodott  kábelégetés  ellen  az  illetékesek 
tegyék meg a megfelelő lépéseket. 
Észlelés, illetve bejelentést követően a szükséges intézkedéseket megtesszük. Hivatali munkaidőn kívül,  
és általánosan is a Rendőrségre kell megtenni a bejelentést, teljes hatáskörrel tudnak intézkedni.

Szabó Ferenc alpolgármester
-Deák Ferenc u. elején kér egy csatornatisztítást, mivel nagy esők idején nem tud elfolyni az esővíz. 

A csatornatisztítást a Városgondnokság elvégezte.

-Thököly  u.  38.  sz.  alatti  ház  lebontásra  került.  Kéri  a  tulajdonos  felszólítását  az  Önkormányzat 
részéről,  hogy a bontás után végezze el a tereprendezést
-  A tulajdonos felszólítása megtörtént a terület rendezése folyamatban van.

Csák Tamás, a Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság elnöke
- figyelmeztet, hogy az Ipari úton van két lámpatest, aminek hiányzik a teteje.

Az EC. Multienergie felé a probléma többször le lett jelentve. A májusi közvilágítás javítás keretein  
belül a hiba javítása megtörténik.
- a Teleki utcánál leszórt zúzalékot kéri, hogy terítse szét a Városgondnokság, mivel most az időjárás 

is megfelelő
A Teleki  utca zúzalékolása közvetlenül  a  Magyar Közút  Kht  által  felmart  (86-os  építés)  aszfalt  
kiszállítását megelőzően kerül elterítésre. a 2 réteg várhatóan jelentősen stabilabb lesz, mintha csak  
a zúzalékot helyeznénk ki. 
-kéri, hogy vizsgálják meg egy parkoló kialakításának lehetőségét a nádaljai temető környékén. A 

labdarugó  csapat  emberei  rendben  tartják  a  környező  területeket,  de  az  autós  forgalom,  illetve 
parkolás tönkreteszi azt.
A kérdés összetett, vizsgálat folyamatban van. A temető mérete miatt legkevesebb 19 db parkolót  
kellene kiépíteni, ennek elhelyezése még nem tisztázott. A Teleki utca HÉSZ szerinti szélesítését is  
figyelembe kell venni, valamint azt, hogy parkolókat csak útterületen lehet engedélyezetten kiépíteni.  



Geosics László képviselő-testületi tag
- a Bartók ltp. 7. sz. ház előtt 2009-ben csőtörés volt, melynek következtében a járdát meg kellett 

bontani. Azóta már az időjárásnak köszönhetően a tömörödés is megtörtént, ezért kéri, hogy a járda 
helyreállítása is történjen meg.
A járda helyreállítása megtörtént.
-kéri,  hogy a Bartók lakótelepi  társasházakhoz – ahogy az  már  történt  2007-ben -  néhány padot 

helyezzen ki a Városgondnokság, melyet éjszakára be tudnak a lakók vinni a lépcsőházba, mivel így 
le tudnának ülni a házak előtti zöldövezetben.
Padok elhelyezése várhatóan május végéig megtörténik.
- a rágcsálók elszaporodás miatt kéri, hogy végezzenek rágcsálóirtást a lakótelepen

Rágcsálóirtók  figyelme  fel  lett  hívva  a  problémára,  plusz  „eledel”  kihelyezése  megtörtént.  
Valamennyi Bartók Béla úti és Bartók ltp.-i ház pincéjében van legalább két etetőhely, amelyeket  
rendszeres időközönként ellenőriznek, illetve szükség esetén feltöltenek.

Ferencz Gyula képviselő-testületi tag
-  Dienes  utca  elején  a  parkolási  problémák  megoldása  érdekében  kéri,  hogy  az  orvosi  rendelők 

közelében egy legalább 4 férőhelyes parkoló kialakítása történjen meg. 
Az  orvosi  rendelők  ellátásához  3  db  parkolóhelyet  lehetséges  kialakítani,  ideiglenesen  a  járda  

területének felhasználásával,  ez  május  végéig megtörténik.  Parkolni  a  forgalom-technika szerint  
megengedett helyeken lehet, parkoló felfestésére a Dienes utcában nincs lehetőség.

- a József Attila utcában 4 helyen – kábelszakadás miatt - nem jó a közvilágítás.
Hiba  lejelentése  több  ízben  megtörtént  a  közvilágítást  javító  cég  fele.  E-On  tájékoztatása  is  
megtörtént a kábelhibáról május 10.-én ismételten. Az E-On tájékoztatott minket hogy a közvilágítási  
hiba kivizsgálása folyamatban van.

- javasolja, hogy a József Attila utcában egy mozgássérült parkoló kialakításának lehetőségét vizsgálja 
meg az Önkormányzat, mivel a legközelebbi csak a Fő téren található.
A kérdezett területen a forgalmi igények nem indokolják a megkülönböztetett parkoló létrehozását,  
elegendő szabad hely áll a rendelkezésre.
- felhívja  a  figyelmet,  hogy  a  Dienes  utca  kanyarulatában  újból  kábelégetés  történt,  melynek 

maradványait az Önkormányzatnak kell elszállítatnia
A  közterület  felügyelőkkel  együtt  járőröző  rendőrök  azonnal  intézkedni  tudnak.  Továbbá,  a  
Közbiztonsági fórumon a rendőrök fokozott figyelmét kértük a Dienes utca ezen szakaszára. 

Németh Tamás képviselő-testületi tag
- javasolja,  hogy az  Ipari  út  villanyoszlopain  -  energiatakarékosság miatt  –  csak  minden  második 

lámpa legyen felkapcsolva.
Az út ideiglenesen került forgalomba helyezve, amelynek alapvető feltétele, mint bármely út esetén,  
hogy a közvilágítási  feltételeknek megfeleljen,  például,  kellőképpen világítsa be az  utat.  Az úton  
meghatározott  távolságban  vannak  elhelyezve  a  lámpaoszlopok,  az  úttest  bevilágítása  
szempontjából. Ha lekapcsoljuk a lámpákat nincs megfelelő megvilágítása az úttestnek.
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